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Geacht college en raadsleden van Gemeente Koggenland, 

 

Als leden van de Medezeggenschapsraad (MR) van basisschool de Ark in Hensbroek willen 

wij u graag meenemen in de toenemende zorgen die wij hebben rondom de nieuwbouw van 

de school.  

 

Al enige tijd zijn hierover gesprekken gaande (sinds begin 2022) met de gemeente, school, 

schoolbestuur, dorpsraad en voetbalvereniging Apollo. Maar vooralsnog heeft dit nog niet 

geleid tot een voor ons zichtbaar en bestendig plan, met uitzicht op een datum voor de 

bouw en het betrekken van een nieuw schoolpand. 

Wij begrijpen uiteraard dat dit proces zorgvuldig en gedegen gelopen moet worden. En ook 

dat er verschillende belangen een rol spelen. 

 

Maar als MR-leden willen wij u toch even meenemen in noodzaak van de bouw van een 

nieuw schoolpand.  

 

Het gaat hier namelijk met nadruk om ‘een noodzaak’ en niet om een ‘luxe voorziening’.  
De school doet namelijk al enige jaren geen duurzame investeringen meer in het 

onderhouden van het pand, omdat er uitzicht is op een nieuw pand en ook omdat de kosten 

hiervan groot zijn ten opzichte van de leeftijd van het pand. Echter, blijft dit uitzicht een 

onbereikbaar doel tot op heden. 

 

We nemen u graag mee in enkele van de vele punten die de noodzaak tot nieuwbouw 

aantonen; 

Het huidige pand is … jaren oud. Onder meer de twee cv ketels, die de school moeten 
verwarmen, zijn op hun einde. Dit betekent dat deze regelmatig stuk zijn (na elke vakantie) 

en de kinderen en medewerkers dan in de kou zitten, totdat de monteur weer is geweest en 

er opnieuw een forse rekening ligt.  

Bij aanhoudende regen komt het water het pand binnen via het dak en loopt het water via 

de muren naar beneden, ook langs de stopcontacten. Gelukkig heeft dit nog niet geleid tot 

kortsluiting, maar het is zeer aannemelijk dat dit een keer staat te gebeuren.  

Ook de luchtventilatie laat te wensen over. Het huidige pand beschikt niet over een modern 

luchtventilatiesysteem. Dit leidt tot CO2 meters die rood uitslaan zodra de kinderen het pand 

binnenkomen en pas weer groen worden als de kinderen vertrekken. De afgelopen Corona 

Crisis heeft ons het belang van een goed ventilatiesysteem voor de gezondheid laten zien!   

Verder is het plafond in de klassen opgebouwd uit schrootjes, waar doek achter zit. Dit doek 

vergaat en komt als stof naar beneden. 

Ook de huidige toiletten zijn regelmatig verstopt of lekken, wat tot onhygiënische 

toestanden leidt. We zullen hierbij niet in details treden… 

 

Tot zover de beknopte samenvatting van de noodzaak tot de bouw van een nieuw pand. Wij 

weten ook dat u het met ons eens bent dat er een nieuw pand moet komen. Maar dit zien wij 

helaas niet terug in de huidige voortgang van het gehele traject.  



 

Wij willen u dan ook met klem vragen om met een versnelling te komen van het proces en 

ons een tijdspad te geven, zodat wij enig zicht krijgen op de toekomst en weten wanneer 

onze kinderen kunnen gaan leren in het fijne, veilige en nieuwe schoolgebouw. Dit ten 

behoeve van de gezondheid en veiligheid van alle kinderen en medewerkers van de Ark.  

 

In afwachting van uw antwoord verblijven wij.  

 

Mocht u nog vragen hebben, dan lichten wij die graag toe.  

 

Vriendelijke groeten, 

Leden van de MR-vereniging van basisschool de Ark 

mr-leden.deark@skowf.nl 

 

 

N.B. Deze brief zal worden verzonden naar alle partijen die bij de nieuwbouw betrokken zijn 

(de dorpsraad, Apollo en schoolbestuur) teneinde een ieder te informeren over de zorgen 

die er leven bij de school.  
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